

Title (en)

CONFIGURATION PROCESS AND CONFIGURATION DEVICE FOR A DEVICE THAT CARRIES OUT BAKING TRANSACTIONS

Title (de)

KONFIGURATIONSPROZESS UND KONFIGURATIONSGERÄT FÜR EIN GERÄT, DAS BANKTRANSAKTIONEN DURCHFÜHRT

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF DE PARAMETRAGE D'UN DISPOSITIF POUR EFFECTUER DES OPERATIONS BANCAIRES

Publication

EP 3208731 A1 20170823 (FR)

Application

EP 17159649 A 20170307

Priority

FR 1651276 A 20160217

Abstract (en)

[origin: US2017236126A1] A method for parameterising a device for performing banking operations in which biometric data of the holder of the device for performing banking operations are used to authenticate the user of the device. The present invention: activates a plurality of commands using identifiers of a standard relating to banking transactions available for effecting commands not predefined by the standard; creates, from an identifier of the standard relating to banking transactions available for effecting commands not predefined by the standard, in the device for performing banking operations, a container able to store reference biometric data of a user of the device for performing banking operations; and stores reference biometric data, using an identifier of the standard relating to banking transactions available for effecting commands not predefined by the standard, in the container of reference biometric data of the user of the device for performing banking operations.

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de paramétrage d'un dispositif pour effectuer des opérations bancaires dans lequel des données biométriques du détenteur du dispositif pour effectuer des opérations bancaires sont utilisées pour authentifier l'utilisateur du dispositif. La présente invention : - active une pluralité de commandes à partir d'identifiants d'un standard relatif à des transactions bancaires disponibles pour effectuer des commandes non prédefinies par le standard, - crée, (E502) à partir d'un identifiant du standard relatif à des transactions bancaires disponible pour effectuer des commandes non prédefinies par le standard, dans le dispositif pour effectuer des opérations bancaires un conteneur apte à mémoriser des données biométriques de référence d'un utilisateur du dispositif pour effectuer des opérations bancaires, - mémorise (E504) des données biométriques de référence, à partir d'un identifiant du standard relatif à des transactions bancaires disponible pour effectuer des commandes non prédefinies par le standard, dans le conteneur de données biométriques de référence de l'utilisateur du dispositif pour effectuer des opérations bancaires.

IPC 8 full level

G06F 21/32 (2013.01); **G06Q 20/34** (2012.01)

CPC (source: BR EP US)

G06F 21/32 (2013.01 - EP US); **G06Q 10/10** (2013.01 - BR); **G06Q 20/1085** (2013.01 - EP US); **G06Q 20/34** (2013.01 - EP US);
G06Q 20/4012 (2013.01 - EP US); **G06Q 20/40145** (2013.01 - EP US); **G06Q 40/02** (2013.01 - EP US); **G07F 7/1008** (2013.01 - EP US);
G07F 19/00 (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [XI] WO 2010022129 A1 20100225 - XCARD HOLDINGS LLC [US], et al
- [XI] WO 2013183061 A1 20131212 - MOHAN SUNDARAM [IN], et al
- [A] FR 3011111 A1 20150327 - SESAME TOUCH [FR]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3208731 A1 20170823; EP 3208731 B1 20210428; BR 102017003153 A2 20180306; BR 102017003153 A8 20230411;
ES 2875609 T3 20211110; FR 3047826 A1 20170818; FR 3047826 B1 20180202; US 11195181 B2 20211207; US 2017236126 A1 20170817

DOCDB simple family (application)

EP 17159649 A 20170307; BR 102017003153 A 20170216; ES 17159649 T 20170307; FR 1651276 A 20160217; US 201715432273 A 20170214